
ZÁPIS 

 

Zápis ze 7. jednání Finančního výboru zastupitelstva obce Holubice dne 21.11.2023 

 

Přítomni: Mikolášová, Hochman, Marcoň, Matuška 

Omluveni: Trňanová 

Hosté: Mannerová, Ševčíková, Horňák 

 

Zapisovatel: Marcoň 

 

 

1) Zahájení 

Jednání zahájil Petr Marcoň, přivítal všechny přítomné. Konstatoval, že finanční výbor (dále jen 

FV) je usnášeníschopný (z 5 členů FV jsou přítomni 4) a seznámil přítomné s předloženým 

programem jednání, návrh na doplnění programu nebyl předložen. 

 

Program jednání: 

1) Zahájení 

2) Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Holubice pro rok 2024 

3) Pojištění obce Holubice a ZŠ a MŠ Holubice - revize 

4) OZV obce Holubice o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

5) OZV obce Holubice o místním poplatku ze psů 

6) Dodavatelé energie 

7) Úvěr na ZŠ a MŠ Holubice 

8) Návrh rozpočtu obce Holubice na rok 2024 

 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Matuška, 

Hochman, Marcoň 

  

 

Program byl schválen 

 

1) Zahájení 

2) Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Holubice pro rok 2024 

FV projednal položky uvedené v položkovém rozpočtu pro příspěvek od zřizovatele. Pan starosta 

bude kontaktovat firmu RASPO ohledně dotace na nové vybavení školní jídelny. Paní ředitelka osloví 

firmy pro realizaci klimatizace. Budou potřeba minimálně 3 nabídky. 

FV žádá ZŠ a MŠ Holubice o přípravu rozpočtu, který má viset 15 dnů před schvalováním na 

veřejném zasedání zastupitelstva (tedy do 29.11.2023). 

Aktuálně navržená částka příspěvku je 3 650 000 Kč. 



Návrh usnesení: FV navrhuje zastupitelům obce schválit příspěvek zřizovatele pro rok 2024 

v hodnotě 3 650 000 Kč. 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Matuška, 

Hochman, Marcoň 
  

Usnesení bylo přijato. 

 

3) Pojištění obce Holubice a ZŠ a MŠ Holubice - revize 

Finanční výbor projednal revizi pojištění obce Holubice a ZŠ a MŠ Holubice. Pan starosta osloví 

firmu Eurovalley, která provede revizi smluv.  

 

Návrh usnesení: FV doporučuje vedení obce provést revizi pojištění majetku obce Holubice a ZŠ a 

MŠ Holubice. 

 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Matuška, 

Hochman, Marcoň 
  

Usnesení bylo přijato. 

 

4) OZV obce Holubice o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

Finanční výbor projednal OZV obce Holubice o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. Při vkládání do Sbírky právních předpisů je potřeba správně vložit text pro zrušení 

stávající OZV. 

 

Návrh usnesení: FV doporučuje zastupitelům schválit navrhovanou OZV obce Holubice o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Matuška, 

Hochman, Marcoň 
  

Usnesení bylo přijato. 

 

5) OZV obce Holubice o místním poplatku ze psů 

Finanční výbor projednal OZV obce Holubice o místním poplatku ze psů. Při vkládání do Sbírky 

právních předpisů je potřeba správně vložit text pro zrušení stávající OZV. 

 

Návrh usnesení: FV doporučuje zastupitelům schválit navrhovanou OZV obce Holubice o místním 

poplatku ze psů. 

 



Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Matuška, 

Hochman, Marcoň 
  

Usnesení bylo přijato. 

 

6) Energie 

FV diskutoval možnosti nabídek el. energie. 

Je třeba zjistit podmínky, zda nemusíme soutěžit a můžeme přijmout nabídku. FV požaduje porovnání 

minimálně třech nabídek v případě, že se nebude soutěžit dle ZZVZ. 

E.ON 

ČEZ 

 

7) Úvěr na ZŠ a MŠ Holubice 

FV vyslechl aktuální stav nabídek o úvěr ZŠ a MŠ Holubice. Jsme poměrně v časové tísni, co se týká 

smluvní povinnosti zaplatit firmě Mirror. 

 

8) Návrh rozpočtu obce Holubice na rok 2024 

Finanční výbor projednal návrh rozpočtu obce Holubice na rok 2024. Jeho aktuální pracovní verzi 

předá k připomínkování zastupitelům. Z hlediska investic je třeba, aby se zastupitelé rozhodli, co vše 

předpokládají v roce 2024 financovat. 

 

 

 

Petr Marcoň 

předseda FV 

Zapsal: Petr Marcoň 


